



communiqué

N^o:
No.: 119

FOR IMMEDIATE RELEASE
SEPTEMBER 15, 1983

ST. KITTS AND NEVIS INDEPENDENCE

The Honourable Allan J. MacEachen, Deputy Prime Minister and Secretary of State for External Affairs, announced today that the Special Representative of the Canadian Government at the Independence celebrations of St. Kitts and Nevis will be the Honourable Charles Lapointe, Minister of Supplies and Services. St. Kitts and Nevis will become independent on September 19.

As is customary on such occasions, independence gifts will be presented on behalf of the Canadian Government to the Government of St. Kitts and Nevis. The gifts are an Eskimo sculpture and a tapestry.

- 30 -

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
LE 15 SEPTEMBRE 1983

INDÉPENDANCE DE ST. KITTS AND NEVIS

L'honorable Allan J. MacEachen, vice-premier ministre et secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, a annoncé aujourd'hui que le représentant spécial du Gouvernement du Canada aux célébrations de l'indépendance de St. Kitts and Nevis sera l'honorable Charles Lapointe, Ministre des Approvisionnement et Services Canada. St. Kitts and Nevis acquerra son indépendance le 19 septembre.

Comme le veut la tradition à l'occasion de ce genre de manifestations, des présents seront offerts au nom du Gouvernement du Canada au Gouvernement de St. Kitts and Nevis. Il s'agit d'un objet d'art esquimau et d'une tapisserie.

- 30 -